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NOTIFICATION
Addendum
[bookmark: spsMember]The following communication, received on 20 May 2015, is being circulated at the request of the delegation of Costa Rica.
	Regulation on the use and control of raw materials and formulated products containing the agricultural pesticide endosulfan

	[bookmark: spsMeasure]The notified Decree regulates the use, sale, handling, formulation and repacking of raw materials and formulated products containing the pesticide endosulfan. 
Text available at:
http://members.wto.org/crnattachments/2015/SPS/CRI/15_1366_00_s.pdf
http://members.wto.org/crnattachments/2015/SPS/CRI/15_2072_00_s.pdf

	This addendum concerns a:

	[bookmark: spsModificationComment][ ]	Modification of final date for comments

	[bookmark: spsNotification][ ]	Notification of adoption, publication or entry into force of regulation

	[bookmark: spsModificationContent][ ]	Modification of content and/or scope of previously notified draft regulation

	[bookmark: spsWithdraw][X]	Withdrawal of proposed regulation

	[bookmark: spsModificationDate][ ]	Change in proposed date of adoption, publication, or date of entry into force

	[bookmark: spsModificationOther][bookmark: spsModificationOtherText][X]	Other: Abrogation of Executive Decree No. 34782-S-MAG-MTSS-MINAE

	Comment period: (If the addendum extends the scope of the previously notified measure in terms of products and/or potentially affected Members, a new deadline for receipt of comments should be provided, normally of at least 60 calendar days. Under other circumstances, such as extension of originally announced final date for comments, the comment period provided in the addendum may vary.)

	[bookmark: spsSixtyDayCirculation][bookmark: spsDateComment][ ]	Sixty days from the date of circulation of the addendum to the notification and/or (dd/mm/yy):  Not applicable

	Agency or authority designated to handle comments: [X] National Notification Authority, [ ] National Enquiry Point. Address, fax number and e‑mail address (if available) of other body:

	

	Text available from: [X] National Notification Authority, [X] National Enquiry Point.  Address, fax number and e‑mail address (if available) of other body:

	[bookmark: spsTextSupplierAddress]Ministerio de Agricultura y Ganadería
Servicio Fitosanitario del Estado (SFE)
Centro de Información y Notificación MSF
Apartado Postal 1521 – 1200
San José, Costa Rica
Tel.:	(+506) 2549-3454
Fax:	(+506) 2549-3598
E-mail:	puntocontactoMSF@sfe.go.cr 
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	卫生及植物卫生措施委员会
	原文: 西班牙文 


   
通  报
  
补遗
  
应哥斯达黎加代表团的要求，发送2015-05-20如下信息：

适用和控制含农用杀虫剂硫丹(Endosulfan)的原料及配方产品法规

本通报令调控含农用杀虫剂硫丹(Endosulfan)的原料及配方产品的适用、销售、处理、配制及重新包装。
全文提供链接:
http://members.wto.org/crnattachments/2015/SPS/CRI/15_1366_00_s.pdf
http://members.wto.org/crnattachments/2015/SPS/CRI/15_2072_00_s.pdf

该补遗通报涉及:

	[   ]	意见反馈截止日期的修订
	[   ]	法规批准、生效、公布的通报
	[   ]	以前通报的法规草案的内容及/或范围的修改
	[ X ]	撤消拟定法规
	[   ]	更改拟定批准日期, 公布或生效日期
	[ X ]	其它:废除第34782-S-MAG-MTSS-MINAE号执行令。

评议期：(如补遗通知增加了以前通报措施涉及的产品及/或可能受影响的成员范围，则应提供一个新的接收评议截止日期，通常至少为60天。其它情况，如延长原定的最终评议期，则可以更改补遗通报内的评议期。)

		[  ]补遗通报发布日后60天及或(年/月/日)：不适用

负责处理反馈意见的机构: [ X ]国家通报机构，[ ]国家咨询点，或其他机构的联系地址、传真及电子邮件地址(如能提供): 

文本可从以下机构得到: [X ]国家通报机构，[X ]国家咨询点，或其它机构的联系地址、传真及电子邮件地址(如能提供): 
MinisteriodeAgriculturayGanaderíaServicioFitosanitariodelEstado(SFE)CentrodeInformaciónyNotificaciónMSFApartadoPostal1521–1200SanJosé,CostaRicaTel.:(+506)2549-3454Fax:(+506)2549-3598E-mail:puntocontactoMSF@sfe.go.cr







 
 
 
image1.emf

